



### **Benjamin Hung Pi Cheng JP**

**Benjamin Hung** is currently Executive Director and Chief Executive Officer of Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited.

Mr Hung joined Standard Chartered in 1992 and has held a number of senior management positions in both Wholesale and Consumer Banking. Outside of Hong Kong, Mr Hung has international banking experience in the United Kingdom and in Canada.

Mr Hung is Vice-Chairman of the Hong Kong Association of Banks. He is a board member and Chairman of the Audit and Finance Committee of the Hong Kong Airport Authority, and also a board member of the Hospital Authority. Mr Hung also sits on the Insurance Advisory Committee and the Exchange Fund Advisory Committee, and is a member of the Council for Sustainable Development as well as Council Member of the University of Hong Kong. Mr Hung is Chairman of the Hong Kong Trade Development Council's Financial Services Advisory Committee, as well as Chairman of the Steering Committee of Asian Financial Forum 2011 and 2012.

Mr Hung is on the board of the Community Chest and the past Chairman of the Community Business Leadership Team, focusing on promoting corporate social responsibility in Hong Kong.

Mr Hung holds a Masters degree in Business Administration and is married with two children.



洪丕正 太平紳士

洪丕正現任渣打銀行（香港）有限公司執行董事及行政總裁。

洪丕正於 1992 年加入渣打，於個人及企業銀行兩個主要的業務範疇擔任多個重要職位。洪丕正曾於海外地區包括英國及加拿大工作，擁有豐富的國際銀行經驗。

洪先生現任香港銀行公會副主席，並為香港機場管理局董事會成員兼審計委員會及財務委員會主席，和醫院管理局成員。洪先生亦獲委任為保險業諮詢委員會、外匯基金諮詢委員會成員、可持續發展委員會及擔任香港大學校董會的成員，並為香港貿易發展局之金融服務業諮詢委員會主席，和亞洲金融論壇 2011 及 2012 策劃委員會主席。

洪丕正是香港公益金董事，亦是推動本港企業社會責任的非牟利組織社商賢匯的前任主席。

洪先生為工商管理碩士。已婚，並育有兩名子女。